

**FBS**

Always  
by your side

# FBS ความเสี่ยง

**FBS Markets Inc.**

2118, Guava Street, Belize Belama  
Phase 1, Belize

## ການລົງທຶນມີຄວາມສ່ຽງສູງ

ການເທຣດ Forex ກັບອຳນາດການຕໍ່ລອງທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບລະດັບຄວາມສ່ຽງສູງແລະອາດຈະບໍ່ເໝາະສົມກັບທ່ານຕົວ. ທ່ານຕ້ອງລະມັດລະວັງໃນການປະເມີນເປົ້າຫມາຍທາງດ້ານການເງິນຂອງທ່ານ, ປະສົບການແລະເຕັມໃຈທີ່ຈະສູ້ຄວາມສ່ຽງກ່ອນຕັດສິນໃຈການເທຣດໃນສະກຸເງິນຕາຕ່າງປະເທດ, ກັບການຊ່ວຍເຫຼືອຂອງຜະລິດຕະພັນແລະການບໍລິການ FBS. ການຕະຫຼາດ FBS ຈຳກັດໄດ້ໃຫ້ແນະນຳທີ່ໄປທົ່ວໄປກ່ຽວກັບ ການ ດຳເນີນທຸລະກິດ, ຊຶ່ງບໍ່ຄວນ ຈະໄດ້ຮັບການພິຈາລະນາເປັນຄຳແນະນຳທີ່ຈະບັນລຸ ເປົ້າຫມາຍ ທາງດ້ານການ ເງິນສ່ວນ ຕົວ ຂອງທ່ານ. ເນື້ອໃນຂອງເວັບ ໄຊດັ່ງກ່າວບໍ່ຄວນຖືກຕີລາຄາ ເປັນຄຳ ແນະນຳສ່ວນບຸກຄົນ. ຄວນຈະມີ ສະເໜີກັບຄວາມເປັນໄປໄດ້ ຫຼືການສູນ ເສຍທັງໝົດຂອງການ ລົງທຶນໃນເບື້ອງຕົ້ນ. ທ່ານຄວນລົງ ທຶນໃນການເທຣດ Forex, ພຽງແຕ່ໃຊ້ເຄື່ອງມືທີ່ ທ່ານ ສາມາດບັນເທົາການສູນເສຍ, ໂດຍບໍ່ມີຜົນ ກະ ທິບຕໍ່ສະຫວັດດີການຂອງທ່ານ. ທ່ານຈະຕ້ອງພິ ຈາລະນາ ຄວາມສ່ຽງທັງໝົດທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບ ການເທຣດຕາມມາດຈຶ່ງເທົ່ານັ້ນ. ຖ້າຫາກວ່າທ່ານ ມີຄຳຖາມ ຫລືຂໍສິ່ງໄສ, FBS ແນະນຳໃຫ້ປຶກສາ ຫາລືການກັບທີ່ປຶກສາການລົງທຶນກ່ອນ.

## ຄວາມຄິດເຫັນຂອງຕະຫຼາດ FBS

ທຸກຄວາມຄິດເຫັນ, ຂ່າວສານ, ການຄົ້ນຄວ້າແລະການວິເຄາະການຕະຫຼາດ, ລາຄາຫຼືຂໍ້ມູນອື່ນໆທີ່ຢູ່ ໃນ ເວັບ ໄຊນີ້ແມ່ນແບບທົ່ວໄປ ແລະບໍ່ຄວນຈະໄດ້ຮັບການພິຈາລະນາເປັນຄຳແນະນຳ ທາງດ້ານການ ເງິນຫລື ການ ລົງທຶນ. ຕະຫຼາດ FBS ຈຳກັດບໍ່ໄດ້ຮັບຜິດຊອບສຳລັບການສູນເສຍແລະ ຄວາມເສຍຫາຍໃດໆ, ເຊິ່ງມີ ລວມຢູ່ ແຕ່ບໍ່ເຄັ່ງຄັດ, ການສູນເສຍຜົນກຳໄລອາດຈະເກີດຂຶ້ນໂດຍກົງຫຼືໂດຍທາງອ້ອມ ຈາກການ ນຳໃຊ້ຫຼືການ ລະເວັ້ນຂອງ ຂໍ້ມູນນີ້ ໃນທາງອື່ນໆ.

## ຄວາມສ່ຽງຂອງການເທຣດໃນອິນເຕີເນັດ

ຄວາມສ່ຽງທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບການນຳໃຊ້ອິນເຕີເນັດ, ລວມທັງລະບົບການປະຕິບັດຈັດຕັ້ງການເທຣດ ແຕ່ບໍ່ມີຂີດຈຳກັດ, malfunction ຄວາມລົ້ມເຫຼວຂອງຊອບແວ, ແລະຄວາມລົ້ມເຫຼວດ້ານການສື່ສານ. FBS ບໍ່ໄດ້ຄອບຄຸມການ ເປີດ ສັນຍານພະລັງງານ, ຄຸນນະພາບການຮັບແລະສັນຍານເສັ້ນທາງຊັບພະຍາກອນໃນອິນເຕີເນັດຫຼືເຄືອຂ່າຍຂອງ ທ່ານ, ເຊິ່ງດຽວກັນກັບການຕັ້ງຄ່າຂອງອຸປະກອນສື່ສານຫຼືຄວາມຫມັ້ນຄົງຂອງການເຊື່ອມຕໍ່. FBS ຈະບໍ່ຮັບ ຜິດຊອບ ສຳລັບ ອຸປະຕິເຫດແລະການປະຕິເສດຂອງລະບົບການສື່ສານ, ເຊິ່ງດຽວກັນກັບ ການບິດເບືອນແລະລຳຖ້າຂອງຂໍ້ມູນ ໃນຂະນະທີ່ເທຣດ ຜ່ານອິນເຕີເນັດ. FBS ໃຊ້ລະບົບການຈອງແລະວິທີການອື່ນໆເພື່ອຕໍ່ຕ້ານໃຫ້ສາມາດຫຼຸດຜ່ອນ ການຢຸດຊະງັກແລະເກີດບັນຫາຂອງລະບົບການຊື້ຂາຍໄດ້. FBS ຍັງໄດ້ສະໜອງຄວາມສາມາດໃນ ການເທຣດ ໂດຍການນຳໃຊ້ຄຳແນະນຳ ຜ່ານທາງໂທລະສັບ, ຖ້າຫາກວ່າລະບົບການຊື້ຂາຍແມ່ນບໍ່ສະດວກໃນການໃຫ້ບໍລິການ.

## ຄວາມຖືກຕ້ອງຂອງຂໍ້ມູນໃນເວັບໄຊທ໌



Always by your side

FBS Markets Inc

Address: 2118, Guava Street, Belize Belama Phase 1, Belize www.fbs.com

ຂໍ້ມູນຢູ່ໃນເວັບໄຊນີ້ອາດຈະມີການປ່ຽນແປງໄດ້ທຸກເວລາ, ໂດຍບໍ່ມີການແຈ້ງລ່ວງໜ້າ. ຂໍ້ມູນທັງໝົດ, ໃນເວັບໄຊນີ້, ມີຈຸດປະສົງເພື່ອໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອເທຣດເດີໃນການຕັດສິນໃຈທີ່ຈະລົງທຶນຕາມທີ່ໃຈມັກ. FBS ຈະເຮັດໃຫ້ການສະໜອງຂໍ້ມູນທີ່ຖືກຕ້ອງໃນເວັບໄຊດັ່ງກ່າວ, ແຕ່ບໍ່ສາມາດຮັບປະກັນຄວາມ ຖືກຕ້ອງ ຂອງຂໍ້ມູນຂ່າວສານ ແລະບໍ່ຮັບຜິດຊອບຕໍ່ການສູນເສຍຫຼືຄວາມເສຍຫາຍທີ່ອາດຈະເປັນທາງກົງຫຼືທາງອ້ອມ, ທີ່ເກີດຂຶ້ນຈາກການ ນໍາໃຊ້ຂໍ້ມູນທີ່ຢູ່ໃນເວັບໄຊນີ້, ຫຼືບໍ່ສາມາດທີ່ຈະໄດ້ຮັບຂໍ້ມູນຈາກເວັບໄຊ, ຫຼືການຊຸກຊ້າຫຼື ຄວາມແຕກຕ່າງໃນການສົ່ງຫາຫຼືຮັບຄໍາແນະນໍາຫຼືແຈ້ງການສົ່ງຜ່ານເວັບໄຊນີ້.

## ການແຜ່ກະຈາຍຂອງຂໍ້ມູນ

ເວັບໄຊນີ້ບໍ່ໄດ້ມີຈຸດປະສົງສໍາລັບການແຜ່ກະຈາຍຫຼືການນໍາໃຊ້ຂອງບຸກຄົນໃດໜຶ່ງຫຼືຫນ່ວຍງານທີ່ມີສິດອໍານາດຫລືປະເທດທີ່ການແຜ່ກະຈາຍດັ່ງກ່າວຫຼືນໍາໃຊ້ກົງກັນຂ້າມກັບກົດໝາຍຫຼືລະບຽບການພາຍໃນປະເທດ. ການບໍລິການທັງໝົດຫຼືການລົງທຶນທີ່ໄດ້ກ່າວເຖິງໃນເວັບໄຊນີ້ມີຢູ່ກັບບຸກຄົນທີ່ອາໄສຢູ່ໃນປະເທດໃດໜຶ່ງບ່ອນທີ່ສາມາດສະໜອງການບໍລິການຫຼືການລົງທຶນດັ່ງກ່າວຈະກົງກັນຂ້າມກັບກົດໝາຍພາຍໃນປະເທດຫຼືລະບຽບການ. ມັນເປັນຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງຜູ້ມາເບິ່ງເວັບໄຊນີ້ເພື່ອຄົ້ນຫາຂໍ້ກຳນົດແລະປະຕິບັດຕາມກົດໝາຍທ້ອງຖິ່ນຫຼືລະບຽບການທີ່ພວກເຂົາມີຢູ່ແລ້ວ.

## ຄວາມສ່ຽງຂອງຕະຫຼາດແລະການເທຣດແບບໂຕ້ຕອບ

ແບບແຜນການເທຣດຂອງFBSອອນໄລນ໌ໄດ້ໃຫ້ໂອກາດຫຼາຍສໍາລັບການເຮັດທຸລະກໍາແລະການຄວບຄຸມການປະຕິບັດຂອງກົດຈະກໍາ.FBSຈະພະຍາຍາມເພື່ອຮັບປະກັນວ່າການເຮັດທຸລະກໍາໄດ້ຮັບການປະຕິບັດຕາມການຮ້ອງຂໍລາຄາ,ແຕ່ການຄໍາອອນໄລນ໌,ບໍ່າຈະມີວິທີການທີ່ສະດວກສະບາຍແລະມີປະສິດທິພາບ,ບໍ່ຈໍາເປັນຕ້ອງຫຼຸດລົງລະດັບຂອງຄວາມສ່ຽງທີ່ກ່ຽວຂ້ອງກັບອັດຕາການແລກປ່ຽນເທຣດ. ຕື່ອນໄຂທັງໝົດໄດ້ຮັບການປະກອບລາຄາ ແລະການເຮັດທຸລະກໍາ ຈະມີການປຶກສາຫາລືລາຍລະອຽດໃນຂໍ້ກຳນົດຂອງ "ສັນຍາລູກຄ້າ". ທ່ານສາມາດຊອກຫາຂໍ້ຕົກລົງຢູ່ໃນເວັບໄຊທຂອງພວກເຮົາໄດ້.



Always by your side

FBS Markets Inc

Address: 2118, Guava Street, Belize Belama Phase 1, Belize www.fbs.com